



香港佛教聯合會主辦 佛教葉紀南紀念中學

**BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE**

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363

FAX: 2433 9009

E-mail: info@byknmc.edu.hk

WEB: http://www.byknmc.edu.hk/

敬啟者：

### 有關中五級申請轉換應考語言的事宜

在期中試結束後，學生應更了解個人學習情況及需要。校方明白個別學生或會考慮調整修讀語言，以提升學習效能，並增強在公開考試中的競爭力。若 貴子弟希望轉換應考語言，請於 2025 年 4 月 3 日（星期四）或之前，提交家長信向校方申請。如有任何疑問，歡迎聯絡科任老師，或致電本校（2495 3363）向李雅潔老師或郎慧英老師查詢。

注意事項：

- (1) 學生在考慮申請前，應仔細評估自身能力、時間安排及對未來升學或就業的影響。
- (2) 學生在提交申請前，應向班主任、科任老師及家人徵求意見。
- (3) 逾期申請將不予受理。

此致  
貴家長

佛教葉紀南紀念中學

校長



謹啟

二零二五年三月二十一日



香港佛教聯合會主辦 佛教葉紀南紀念中學

**BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE**

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363

FAX:2433 9009

E-mail:info@byknmc.edu.hk

WEB:http://www.byknmc.edu.hk/

21<sup>st</sup> March, 2025

Dear Parents,

**Application for Changing Language in which subject is to be examined in Form 5**

After the Mid-term Examination, students should have a better understanding of their personal learning situations and needs. The school recognizes that some students may consider adjusting their language in which subject they wish to be examined in to enhance learning effectiveness and strengthen their competitiveness in public examinations. If your child wishes to change their language subject, please submit a parent letter to the school by or before 3<sup>rd</sup> April, 2025 (Thursday). If you have any questions, feel free to contact the subject teachers or call the school at (2495 3363) to inquire with Ms. Lee Nga Kit or Ms. Long Wai Ying.

Important Notes:

- (1) Before considering an application, students should carefully evaluate their abilities, time management, and the impact on future education or employment.
- (2) Students should seek advice from their class teacher, subject teacher, and family members before submitting their application.
- (3) Late applications will not be accepted.

Yours faithfully,

Mr. Lam Chi Wai

Principal